

Title (en)
Press-through package

Title (de)
Durchdrückpackung

Title (fr)
Emballage à libération par enfoncement

Publication
EP 1057749 A1 20001206 (DE)

Application
EP 99810479 A 19990602

Priority
EP 99810479 A 19990602

Abstract (en)

The press-through packaging for pharmaceutical items comprises a bottom section with at least one cavity which serves for holding such an item, and is provided with a penetrable cover foil . A cover element with penetrable and nonpenetrable area sections covers the cover foil. The press-through packaging (1) for pharmaceutical items comprises a bottom section (2) with at least one cavity (3) which serves for holding such an item (17), and is provided with a penetrable cover foil (6). A cover element (7) with penetrable and nonpenetrable area sections covers the cover foil. Means are provided for displacement of the cavity (3) relative to the cover element (7) so that the cavity is aligned with a penetrable area section of the cover element.

Abstract (de)

Die beschriebene Durchdrückpackung (1) enthält ein Bodenteil (2) mit wenigstens einer Vertiefung (3), eine am Bodenteil (2) festgelegte und die Vertiefungen (3) überdeckende durchdrückbare Abdeckfolie (6), wobei sich in den Vertiefungen (3) ein entnehmbarer Inhaltsstoff befindet. Eine Decklage (7) überlagert die Abdeckfolie (6) und enthält nicht durchdrückbare und durchdrückbare Flächenabschnitte. Die Vertiefung (3) liegt in Ruhelage der Durchdrückpackung (1) jeweils wenigstens teilweise oder vollständig über einem nicht durchdrückbaren Flächenabschnitt in der Decklage (7). Zum Freilegen des Inhaltsstoffes wird die Vertiefung (3) in einer relativ zur Decklage (7) ausgeführten seitlichen Bewegung erst über einen durchdrückbaren Flächenabschnitt (8) in der Decklage (7) gebracht, wodurch anschliessen der Inhaltsstoff durch die Abdeckfolie (6) und die Decklage (7) gedrückt werden kann. <IMAGE>

IPC 1-7
B65D 83/04

IPC 8 full level
A61J 1/03 (2006.01); **B65D 75/32** (2006.01); **B65D 75/34** (2006.01); **B65D 83/04** (2006.01)

CPC (source: EP US)
B65D 75/327 (2013.01 - EP US); **B65D 83/0463** (2013.01 - EP US); **B65D 2215/00** (2013.01 - EP US)

Citation (applicant)
DE 2919713 A1 19801120 - ZANKER HELMUT

Citation (search report)
• [XA] US 5150793 A 19920929 - TANNENBAUM MICHAEL A [US]
• [A] WO 9603329 A1 19960208 - UPJOHN CO [US], et al

Cited by
EP1398277A1; FR2844504A1; WO2004041675A1

Designated contracting state (EPC)
CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)
EP 1057749 A1 20001206; EP 1057749 B1 20030402; AU 5524000 A 20001228; CA 2375184 A1 20001214; DE 59904850 D1 20030508;
JP 2003501325 A 20030114; MX PA01011938 A 20030904; US 6705467 B1 20040316; WO 0075043 A1 20001214

DOCDB simple family (application)
EP 99810479 A 19990602; AU 5524000 A 20000513; CA 2375184 A 20000513; DE 59904850 T 19990602; EP 0004320 W 20000513;
JP 2001501532 A 20000513; MX PA01011938 A 20000513; US 92658102 A 20020603